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To: @rivm.nl]
Cc @rivm nl); IEEE EEF @ rivm nl]
From:

Sent: Wed 10/21/2020 4:36:31 PM

Subject: RE: Vraag ivm mogelijke aanpassing richtlijn voor testbeleid

Received: Wed 10/21/2020 4:36:32 PM

Er zijn blijkbaar nieuwe troepen bij PG COVID-19..

oie 8 deze week met vakantie.

Ik pak t metEEES volgende week op hoe we dit idd weer beter kunnen stroomlijnen vii [EE
512e

trom: [ERE
Sent: woensdag 21 oktober 2020 18:21

To: 5.1.2e

EEE.Cc: 5.1.2e

Subject: RE: Vraag ivm mogelijke aanpassing richtlijn voor testbeleid

Ook deze vraag zou via ERIE ckanaliseerd moeten worden. Het kan zo niet langer.
Dit hoort zeker bij OMT; dus eigenlijk een gecombineerde vraag over testen en duur g

Groet, 2&8

From: rivm.nl>

Sent: woensdag 21 oktober 2020 18:16

To:

arivm.ni>; [IEEE HEE vm.n1>
Subject: RE: Vraag ivm mogelijke aanpassing richtlijn voor testbeleid

Ha IEEE
Het aanpassen van het testbeleid/uitbreiden testen asymptomatische BCO contacten heeft consequenties:

- voor testcapaciteit
* Wat te doen bij uitslag mbt Q duur.

Dit is van een andere orde dan aanpassen testbeleid dat kinderen onder de 13 niet meer getest hoeven te worden.

En deze indicatie stond bij OMT advies prioritering testbeleid in de grijze zone/geen prioriteit.
Het sluit aan bij vraagstuk: aanpassen Q periode op basis van testen.

Kunnen we VWS adviseren om er een OMT adviesvraag van te maken (in november)?
Groet

From:[IEE MEER ominvws.0 >

Sent: woensdag 21 oktober 2020 17:56

To: rivm.nl>

Cc: rivm.nl>

ivm mogelijke aanpassing richtlijn voor testbeleid

en EN heb ik jou gegevens gekregen en gehoord dat ik met de vraag voor een mogelijke aanpassing van de

richtlijn voor het testbeleid bij jou moet zijn. Ik had je geprobeerd te bellen toen kwam het even niet uit daarom zo. Ik zal

me eerst even voorstellen:rae ik wordt hier ook wel de rieuneffiffsercen (dat zegt je misschien iets) en houd

me bezig met het algemene testbeleid bij VWS (en 100 andere dingen inmiddels). Ik he de volgende vraag:
Stel de minister wil graag het testbeleid aanpassen van testen bij klachten naar testen bij klachten + testen voor mensen zonder

klachten die uit een BCO komen/een melding van de coronamelder app krijgen. Kunnen wij dat dan bij jullie aanvragen? Of is

daar meer voor nodig? Ik zit er net iets te kort om te weten hoe dit destijds is aangepast in de richtlijn toen de kinderen onder

de 13 niet meer getest hoefden te worden en de mensen die ik het hier kan vragen zijn met vakantie. Dus ik hoop dat jij me

5.1.2e¢

5.1.2e

Programmadirectie COVID-19 - Ministerie van VWS

M: 06 -INENEEET
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